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RADA GMINY Ustronie Morskie
Wpłynęło dnia J$05-AO $ __
Nr..____________________] __

(podpis)

Pan Marek Leciaho
Radny Rady-Gminy-ŁJ^tronie-Marskie

za pośrednictwem

Pana Krzysztofa Grzywnowicza
Przewodniczącego Rady Gminy Ustronie Morskie

W odpowiedzi na Pana interpelację dotyczącą wymiany linii napowietrznych na 
podziemne, kablowe na ulicach: Topolowej, Świerkowej, Klonowej w Ustroniu Morskim 
informuję, iż podczas spotkania z dyrektorem rejonu które miało miejsce w kwietniu br., 
ponownie zgłaszałam potrzebę przeprowadzenia przedmiotowej inwestycji. Niestety zadanie 
to wiąże się z ogromnymi nakładami środków finansowych przekraczającymi aktualne 
możliwości właściciela sieci. Ponadto informuję, iż dokonaliśmy rozeznania kosztów 
wnioskowanej przez Pana inwestycji w części dotyczącej oświetlenia, stanowiącego na chwilę 
obecną własność Energa Oświetlenie Sp. z o.o. i byłby to wydatek ok. 200 tys. zł, który nie 
rozwiązałby problemu istniejącej linii napowietrznej zasilającej poszczególne nieruchomości 
w energię elektryczną.

Odnosząc się do kolejnych poruszonych przez Pana kwestii informuję, że podczas 
przeprowadzonej wizji lokalnej nie stwierdzono zagrożenia bezpieczeństwa uczestników 
ruchu drogowego z uwagi na ograniczenie widoczności przez energetyczne słupy betonowe. 
Mam również świadomość, że część przedmiotowych słupów znajduje się na prywatnych 
terenach. Jednak w takich sytuacjach to mieszkańcy konkretnych posesji mogą wystąpić do 
operatora energii elektrycznej z wnioskiem o usunięcie kolizji. W kwestii transformatora 
energetycznego wystąpiłam do właściciela urządzenia z wnioskiem o jego zabezpieczenie 
przed dostępem osób postronnych. Natomiast w odniesieniu do wspólnej budowy sieci 
światłowodowej i linii energetycznej podziemnej informuję, że takie rozwiązanie nie było 
brane pod uwagę. Gmina nie jest inwestorem ani dla zamierzenia polegającego na budowie 
światłowodu jak i nie byłaby inwestorem dla zamierzenia polegającego na likwidacji linii 
napowietrznej. Nie posiadamy również żadnych narzędzi pozwalających na przymuszenie 
obu podmiotów do wspólnej realizacji. Należy mieć na uwadze, że każdy z nich obowiązany 
jest do przestrzegania odrębnych wytycznych i procedur. Ponadto koszty samych robót 
ziemnych w stosunku do całego przedsięwzięcia polegającego na likwidacji linii 
napowietrznej stanowią zaledwie ułamek wartości inwestycji i nie mają wpływu na decyzje 
podjęte przez operatora energii elektrycznej.
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